- 1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.
- 2. For church planning & brainstorming meeting at 1pm in social hall today, Please attend and give input for our church growth.
- 3. Congregational Meeting next Sunday (1/21) . 9:30: Sign up; 9:45: Mandarin & Taiwanese Joint Worship Service; 11:15: Congregational Meeting to review budgets. b. According to EFC Bylaws we have published the name list of active members at Education Building. Please make update/ correction with Elder Board Secretary Elder Gary Hsu or Yenchu. Any suggestions/issues to be discussed need to be submitted to Elder Matthew Tien before 1/15. c. Special thank to co-workers: Chiung-Tze Chen, Lilian Woo, Diane Lan.
- 4. 2007's Sunday School 1st. Quarter, Jan. to Mar.:

Spiritual Gifts & Mission	Choir	9:30-10:05am	Choir
Spiritual Gifts	Taiwanese-1	10:10-10:50am	208A
Mission	Taiwanese-2	10:10-10:50am	208B
Spiritual Gifts	Mandarin-1	11:10-11:50am	208A
Mission	Mandarin-2	11:10-11:50am	208B
The Basic of Christianity	Mandarin-3	11:10-11:50am	201
Spiritual Gifts & Service	Jr. High	11:10-11:50am	209
Questions About God	H. School	11:10-11:50am	204
Old Testament Survey	Col. & Adults	11:10-11:50am	205

- 5. Short Term Mission to New Zealand is from 4/5 till 4/21.
 a. Sign up with Susanna before 1/21, and 1st training session at 1pm on 1/21 in Rm 208.
 b. Originally, we had set 1/21 as the day for special offering for New Zealand Mission, we will postpone it.
- 6. New Coworkers: Choir leader: Emillo Yen, Choir ass. leader: Raymond Ho; College advisor: Teresa Kao.
- 7. Please remember to write the correct year when making out checks.
- 8. Church Body: a. Memorial service for Elder James Chen will be at Rose Hill Memorial Chapel on 1/20 at 1pm. b. Sue, daughter of Sister Lee passed away. Memorial service was last Tuesday 1/9. It was a solemn and meaningful service. Our church workers made a video about Sue's life. They did a great job. Thank all the brothers & sisters who attended the service and were there to comfort the family.



柑縣台福基督教會

Evangelical Formosan Church of Orange County

1月14日2007年

2502期

●Worship/主日崇拜程序●

English 9:30am

Worship & Praise

Prayer

Scripture Reading

Rom. 1:8-15 Sermon

Pr. Barber

"The Romans Road to

Service,

Part 1:Salutation"
Offering

Announcements

Doxology & Benediction

華語 9:30am

宣召敬拜

代禱及主禱文

讀經:林前13:4-8a

證道: 陳敏欽牧師

愛的真諦

詩歌回應:#369

流通管子

奉獻禱告

歡迎/報告 頌榮/祝禱

台語 11:00am

宣召

敬拜

代禱及主禱文

讀經:林前13:4-8a

獻詩

證道:陳敏欽牧師

愛的真諦

詩歌回應: # 225

我是器具

奉獻禱告

歡迎/報告

頌榮/祝禱

服事年:恆切禱告,儆醒感恩

The Year of service : Steadfast in Prayer, Watchful with Thanksgiving

榮譽牧師(Pastor Emeritus): 周淑慧(Pr. Chou)

牧師(Pastoral Staff):陳敏欽(Pr. Chen)、林政勳(Pr, Lin)、Pr. Gabe Barber

地址(Add): 10750 Lampson Ave.

Garden Grove, CA 92840 www.efcoc.org

電話(Tel): 714-534-5531(辦公室) 714-534-2264(Fax)

	台語部	華語部	英語部	兒童部 CHILDREN		
	TAIWANESE	MANDARIN	ENGLISH			
9:30		禮拜	禮拜	禮拜		
	Sunday School	Worship	Worship	Worship		
11:00		主日學	主日學	主日學		
AM	Worship	Sunday School	Sunday School	Sunday School		
上週人數及奉獻 Last Week Attendance & Offering						
	主日學	Sund	ay School			
				33		
	禮拜		Worship			
		2				
	全部禮拜人數	Worship Total 254				
	經常費 General Fund					
	\$7,544.00					
	其他奉獻 Other Offering					
	感恩Thanks	s \$100.00 宣道 M ission		\$193.00		
	建堂Building	愛心 Love \$110.00				
:	上週奉獻共計	Last Week Offering Total \$7,947.00				
	該月累計	Accumulation for the Month		\$7,947.00		
j	該月預算	Budget for the Month		\$47,269.23		
今日招	?待及司會	Today's Ushers & Presiders		今日領詩		
	黃滿輝 黃楊秋	俞 贛 黃碧茹	Charelene	台 鄭聖慧		
			Stephanie Lydia	華郭家暢		
	何正泰	許英良	David Shieh	鋼琴 蘇稚斐		
下週招	下週招待及司會 Next Week's Ush		ers & Presider	鋼琴 許惲俐		
	陳三雄	康妙英	Jesse	値星 林福明		
	孫克讓	王多玲	Daniel Richard	午餐Lunch 服務		
	劉富	劉富誠 Pouger An		今日 High School		
ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ	下週 A					
下週証道 Next Week's Preachers		achers	Playground 巡邏			
陳敏欽牧師			Pr. Gabe	今日 Tony Su		
-						

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的朋友。

【座談會】今日 1:00pm 於交誼廳舉行關懷我們的教會第二波:教會發展策略腦力激盪會議。請兄姊踴躍參加一起來關心神的家。

【和會】下主日(1/21) 台華聯合後召開和會,9:30am報到,9:45am 開始聚會,11:15am 和會。 b.主要議題爲確認去年開銷之結算,並通過今年預算。依據台福法規,有投票權的積極會員名單已公佈在教育館樓下的佈告欄,請前往查對。若有需更正的,請告知小會書記許英良長老或秘書。若有議案需於和會中提出,請提前告知田英康長老。 c.工作人員:陳瓊枝、陳瓊琪、藍淑珠。

【主日學】2007年第一季(1-3月):

恩賜知多少、宣教學	詩班	9:30-10:05am	詩班室
恩賜知多少	台(1)	10:10-10:50am	208A
宣教學	台(2)	10:10-10:50am	208B
恩賜知多少	華(1)	11:10-11:50am	208A
宣教學	華(2)	11:10-11:50am	208B
初信造就	華(3)	11:10-11:50am	201
恩賜與服事	Jr. High	11:10-11:50am	209
認識神	H. School	11:10-11:50am	204
舊約槪論	Col. & Adults	11:10-11:50am	205

【紐西蘭短宣】a. 4/5-21/07。願意參與短宣的弟兄姊妹請務必在1/21 以前向聖慧報名,並參加當天下午1:00 在208教室召開的第一次短宣 前的會報和集訓。 b. 原預訂1/21為紐西蘭短宣特別奉獻的計劃, 延後舉行,等參加報名情況明朗化後再另行公佈。

【新任同工】今年詩班長顏青毅、副班長何正泰、大專輔導高頌慈。

【奉獻支票】請記得在支票日期寫上新的年度。

【每日靈修】圖書室備有2007靈修計畫表: a. 一年讀完一次聖經; b. 二年讀完一次; c. 主題式讀經。尚未領取的,請領取計畫表並簽名。

【肢體消息】a. 普世豐盛生命中心的宣教士陳映徹長老的追思禮拜,將於1/20 1pm於玫瑰崗 Memorial Chapel舉行。 b. 儷禎姊妹的女兒Sue的追思禮拜已於上週二在本會舉行,簡單而隆重。本會所製作有關Sue 的Video大爲感人。謝謝眾兄姊專誠出席,安慰親人。